
Petr Poláček 

Jmenuji se Petr Poláček a rád bych Vám o sobě něco řekl, abych k Vám měl blíž…  

Bydlím v Mezouni cca 15 let a 7 let se zde staráme na Kopanině o koně. 

Mám technické vzdělání SPŠ Strojní Betlémská, obor technolog. Jsem již 27 let ženatý a se svou 

ženou Petrou máme 3 děti. Myslím, že v životě jsou různé důležité věci a mezi ně patří, udržet 

si rodinu a být úspěšný v práci. Něco to pak o spolehlivosti člověka vypovídá.  

Řekl bych o sobě, že se nebojím práce. Již mnoho let např. chodím v Mezouni společně se 

sousedy a celou mou rodinou ohýbat svá záda na pole při sběru brambor. Je to výborný relax 

😊. 

Celý život byl mou prací obchod. Je to něco, co považuji za pomoc zákazníkům, abych jim 

ukázal nové možnosti a posunul je dál, aby se měli lépe. Naučil jsem se, že toho dosáhnu, když 

je s pokorou a úctou vyslechnu, zjistím, co je trápí, s čím mají potíže a co by chtěli zlepšit. Vím, 

že v jejich světě jsou oni sami těmi nejlepšími a mnohdy mají s daným problémem větší 

zkušenosti než já a já se pak od nich mohu i něco naučit. Potom přijde má chvíle, najít to 

správné systémové řešení, které lidem/zákazníkům pomůže a jsou spokojeni. Vím, že nejlepší 

řešení jsou ta, která myslí na budoucí roky, dají se dále rozvíjet a navazují na sebe. 

Abych byl konkrétní, uvedu pár mých obchodních úspěchů, ze kterých mám radost: 

• Dodávky optických kabelů do pražského metra pro zabezpečení technického provozu po 

povodních v roce 2002. 

• CCTV system - kamery do tramvají KT8D5 v Praze, Brně a Plzni, dále pak CCTV system pro 

nové Porsche tramvaje 14T až 16T pro Prahu a Brno od Plzeňské Škoda Transportation. 

• Dodávky optické infrastruktury pro datová centra O2/CETIN, Vodafone, T-Mobil,  

CE-Colo, Škoda MB, ČEZ, SUKL, SPCSS a další. 

Byl jsem vždy velmi hrdý na svůj tým, když se mi povedlo dovést ho do finále a zvítězit/uspět 

v náročných výběrových řízeních. Ale úspěch nebyl pro nejnižší cenu, ale pro technické řešení 

pro konkrétní zákazníky. 

Tím jsem získal zkušenosti. Týmová spolupráce, jednání s úřady, mít pokoru a úctu (říká se, že 

s pokorou dojdeš nejdál) a vždy dodržovat slovo. Pak se stane to, že si vás zákazník a lidé váží 

a obrací se na vás znovu a znovu. Vím, že k úspěchu vždy vede cesta jen s výborným týmem. 

Na základě těchto dvaceti let zkušeností mi dovolte ucházet se o místo starosty obce 

a nabídnout Vám své služby. Proto mým prvním krokem je obejít všechny bývalé starosty 

a požádat je o jejich zkušenosti. S některými už jsem začal. Pan Polanský, pan Hrubý… 

Někde jsem slyšel, že se dobrý starosta pozná podle toho, že když umře, tak mu jde celá 

vesnice na pohřeb. Chcete vědět, zda se to podaří i mně? 😉 

S úctou Petr Poláček. 


